
Forslag til investering 
 

I forlængelse af generalforsamlingen 2024 er der arbejdet videre med muligheden for at investere 
midlerne fra ”vejfonden”.  

I den mellemliggende periode har midlerne været placeret på højrentekonti.  

 

Der har været dialog med Middelfart Sparekasse som er vores bank.  

Helt grundlæggende er deres holdning at foreninger ikke bør investere, da der er tale om 
medlemmernes penge.  

 

Hvis vi ønsker at investere, har de følgende forslag: 

 

- Garantkapital i Middelfart Sparekasse, maksimalt kr. 250.000 
o Dette anbefales ikke af bestyrelsen, da det er at sidestille med investering i 

enkeltaktier.  
- En puljeinvestering, baseret på lang tidshorisont og lav risiko. 

o Dette indebærer en sammensætning på ca. 43% aktier og 57% obligationer 
o Investeringen placeres hos Bankinvest, med 50% i Bankinvest Optima 30 og Bankinvest 

Optima 55.  
o Produktark er vedhæftet på begge.  

 

Derudover er der forsøgt udarbejdet en politik for investering som ligeledes vedhæftes.  

 

Det ønskes derfor at generalforsamlingen tager stilling til følgende: 

 

1. Ønsker vi som grundejerforening at investere de midler vi har sat til side til fremtidigt 
vedligehold? 

2. Hvis ja, kan den udarbejdede politik for investering godkendes? 

 


